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      Sky over Schaan / Rhine Valley, Dec17, 2019 (HGS own pic)  

 

 

            

 

 

 

      

    
  Incrementum Team at Xmas Dinner on Dec10, 2019 (HGS own pic) 

 

Dear Investors and Friends (of Incrementum), 

The number of incoming Christmas mails suggests that I am rather late with my own Season’s Greetings this year, 

and so I decided to move this project up on my agenda this morning.  

The last few days brought Föhn, the strong and warm southerly winds to Schaan, which sometimes paint the sky in 

the beautiful manner shown in the picture above on the left. May the coming days of seasonal festivities be just as 

beautiful for you, your families and loved ones, and may 2020 turn out a happy, health and golden new year! 

I hope I will still get a chance to speak at least to some of you over the coming days. If not, I look forward to catching 

up with you next year. 

With warmest regards (also on behalf of the whole Incrementum Team), 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

Sehr geehrte Investoren, liebe Freunde (von Incrementum), 

die Zahl der eingehenden Weihnachtsgrüsse hat mir bewusst gemacht, dass ich in diesem Jahr mit meinen eigenen 

Grüssen spät dran bin, und so habe ich dieses Projekt heute Morgen kurzerhand ganz oben auf meiner 

Prioritätenliste angesiedelt. 

Die vergangenen Tage brachten Föhnwinde nach Schaan, die manchmal den Himmel zur Leinwand machen und 

dabei wunderschöne Bilder schaffen. Mögen die kommenden Festtage für Sie / Euch alle nebst Familie und 

Freunden mindestens ebenso schön sein, und 2020 ein glückliches, segenreiches und goldenes neues Jahr werden! 

Ich hoffe, dass ich noch mit einigen Empfängern dieser Nachricht in den kommenden Tagen sprechen werde. 

Ansonsten freue ich mich darauf, dies im neuen Jahr nachzuholen. 

Mit freundlichen Grüssen (auch im Namen des ganzen Incrementum Teams), 

Hans 

Hans G. Schiefen 
Partner & Fund Manager Incrementum All Seasons Fund 

Incrementum AG 

Im alten Riet 102, 9494 Schaan (LI) 

Tel.: +423 237 26 67; Cell: +41 78 828 1339 

Mail: hgs@incrementum.li 
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